
P r o t o k ó ł Nr 4/24

posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego 

odbytego w dniu 4 i 9 grudnia 2024 roku 

Obecnych na posiedzeniu było 10 radnych (zgodnie z listą obecności). W posiedzeniu uczestniczyli  
p. A. Gralak – Burmistrz Miasta, T. Kozłowski - Z-ca Burmistrza, p. A. Kozłowska – Skarbnik 
Gminy Miejskiej.
Otwarcia  posiedzenia  dokonał  p.  M.  Kijewski,  który  po  powitaniu  przybyłych  i  stwierdzeniu 
prawomocności obrad, zaproponował przyjęcie następującego porządku:

1) Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie porządku obrad.
3) Zaopiniowanie projektu budżetu na rok 2025.
4) Sprawy bieżące.

Do pkt 2 – Komisja (jednogłośnie) przyjęła zaproponowany porządek posiedzenia.

Do pkt 3  - 

Zmiany budżetowe w porozumieniu Komisji  Techniczno – Inwestycyjnej,  Komisji  Polityki 
Społecznej i Komisji Edukacji :

1) Dział 700 (Gospodarka mieszkaniowa rozdział 70007 § 4270 pomniejszyć kwotę 80 tys zł.  
Kwota do przeniesienia 50 tys zł. § 4300 (zakup usług pozostałych) pomniejszyć  kwotę 250 
tys. zł. do kwoty 200 tys zł. Kwota do przeniesienia 50 tys. zł.

2) Dział 900 (Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska) rozdział 90003 (oczyszczanie 
miasta) pomniejszyć kwotę 65 tys zł. (zamiatanie ulic: Chopina, Słowackiego, Wyspiańskiego, 
Szkolna, Sikorskiego). Kwota do przeniesienia 35 tys zł.

3)  Rozdział  90095  (Pozostała  działalność)  anulować  kwotę  60  tys.  zł.  (zakup  ozdób 
świątecznych)  i  pomniejszyć  kwotę  120  tys  zł  do  60  tys  zł.  (rozbiórka  budynku  ul. 
Narutowicza). Kwota do przeniesienia 60 tys zł. + 60 tys zł  = 120 tys zł.

4) Dział 921 (Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego) Rozdział 92109 (Domy i Ośrodki 
Kultury) pomniejszyć kwotę 2 mln 847 tys 927 zł do kwoty 2 mln 600 tys 927 zł. Kwota do 
przeniesienia to 247 tys zł.

Suma całkowita do przeniesienia to kwota 502 tys zł.

Przeniesienie  całej  kwoty  502  tys  zł  do  działu  758  (różne  rozliczenia)  rozdziału  75818 
(Rezerwy ogólne i celowe) § 6800  (rezerwa na inwestycje i zakupy inwestycyjne)

Komisja Polityki Społecznej  pozytywnie opiniuje projekt budżetu na rok 2025, wnosząc o 
następujące zmiany:

Komisja Polityki Społecznej wnioskuje o zwiększenie kwot dla Młodzieżowej Rady Miejskiej 
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zabezpieczonych w dziale 750, rozdziale 75022: w §4210 zakup materiałów z 2 tys. zł do 5 tys. 
zł i w §4300 zakup usług z 2 tys. zł do 5 tys. zł. 

Komisja  Edukacji (3  głosami  -  za,  0  -  przeciw,  1  głosem  wstrzymującym)  pozytywnie 
zaopiniowała projekt budżetu na rok 2025, z w/w poprawkami ustalonymi w porozumieniu z 
Komisją Techniczno-Inwestycyjną i Komisją Polityki Społecznej.  

Przewodniczący Komisji

Marcel Kijewski

Protokołowała
B. Sikorska
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